
Fysisk møde
Landsbestyrelsen 2023

Bestyrelsesmøde d.
16.09.2023

FORMALIA:
Hvor: Odense

Referent:
Louise

Ordstyrer:
Rose

Deltagere: Emma, Amanda,
Zeinab, Sohrab, Rose, Jakobe,
Louise

Ikke til stede:
Camilla

Tidsperspektiv for
mødet: 4 timer

1): Godkendelse af dagsorden: Godkendt / ikke godkendt

2): Godkendelse af referat fra sidste møde: Godkendt / ikke godkendt

REFERAT: HANDLING /
SUPPLERENDE:

3) + 4) valg af ordstyrer og referent

Check-in

Nyt fra gruppen [vores IMCC-arbejde siden sidst]
Gennemgås ikke mundtligt.

Lukas:
● Haft møder om Køge
● Strategimøder med Emma
● Opstartet mentorforløb hos DUF
● Fået en plads til Ungetinget 2023
● Svaret mails

Amanda:
● Strategimøder X 2
● SoMe (exchange og lokalbestyrelse odense)
● Lokalbestyrelsesarbejde i Odense
● Arrangeret første fysiske møde for LB
● Møder med SDU ang nye foreningslokaler på

NytSund
● Fået skabt en god kontakt til Odense bamserne
● Startet studie igen yay

Sohrab:
● Haft møde med Carsten om samarbejde
● Skrevet med Bamsehospitalet vedr. Ansøgning

Zeinab:
● Udvælgelse af FINO23 delegation
● Kald til FINO24 OC

Emma:
● Holdt opstartsmøde med Jakob og Rose
● Holdt tre møder i strategigruppen
● Holdt et møde i vedtægts-ændrings-gruppen
● Flyttet tilbage til DK
● Fået styr på at alles mails virker (forhåbentligt)
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● Udsendt invitation til GF

Rose:
● Kontaktet trænergruppen og planlagt

overleveringsmøde med Laura
● Kontaktet Shine om øget (især international)

samarbejde med sexekspressens (IA).
● Haft kontakt med KBH LB med fokus på generel

trivsel og EM.

Louise:
● Opstart af planlægning af Grøndag, søgt funding

hos duf
● Kontakt m Carsten vedr. Mulighederne for

kontorplads i kbh.

Jakob:
● Svaret mails
● Fundet dato ift. Møde med Else

Camilla:
● Strategimøde
● Nye Canvaskoder til blå gruppe
● Biografbilletter
● Aftalt møde med Aalborg
● Kigget på samværpolitik

Handlingspunkter fra sidste møde
Gennemgås ikke mundtligt

● Camilla skriver til Exchange mht. hvad de tænker.
● Emma skriver til LAL, NAL og grupper omkring

nye mails
● Emma laver til Doodle sekretariatetsdag
● Zeinab laver et kald med de forskellige poster,

men FINO-OC skal selv organisere sig.
● Zeinab snakker med IU om at de skal undersøge

hvad EPHA kan tilbyde os.
● Rose sender datoerne for SAFU-møder til Jakob

og Camilla

5. Punkt 5 (Økonomisk støtte til SRT’s, trænerguppen samt
fremgangsmåde)

Introduktion:
Rose er i tvivl om økonomi ift genopstart af trænergruppen.
Hvor meget kan man få af støtte?
Der er trainings man kan tage til hele verden. Men det er
uklart hvordan, hvornår og økonomisk ift at søge en plads.

Diskussion:

● Sorab ringer til Carsten i næste ift. Hvilke poster
der er penge på der kan bruges.

● I bestyrelsesberetning: opslag på international
FB side med SRT møder og muligheden for at
søge penge hos IMCC.
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Amanda; i andre ngo er sådan noget ikke støttet, men det
kunne være fedt hvis vi kunne støtte.
Emma: evt oprette en årlig pulje til internationalt trænings
arbejde.
Sohrab: det går godt med vores økonomi. Vi har vist ingen
regler for hvor meget vi vil dække af SRT, men vi har et
rådighedsbeløb på ca 100.000 DKK. Der er mange puljer
hvor pengene ikke er blevet brugt. Sorab: Vi har i hvert fald
115.000 dkk, vi kan afsætte fra landsbestyrelsen honorar.
Spørger til hvordan vi får ligestilling ift det ikke kun er
SCORA der kommer til SRT.

Rose: SRT; vi får invitationer, disse vil blive lagt op, så man
søger plads på SRT og derefter søger penge hos relevant
pulje i IMCC til fx transport.

Emma: Forslag til pulje: 40.000 kr resten af året, 10.000 pr
måned max 2.000 kr pr person, max 75%. Penge tages fra
LB honorar pulje. Alle er enige.

Zeinab: Mail med invitationer kopieres til international fb
gruppe. Skal søges en uge inden LB møde.

6. Punkt 6 (Økonomisk støtte til NECSE samt evt.
IMCC/IFMSA formalia)

Introduktion:
Rose arbejder på at vi skal hoste NECSE i danmark. Spørger om vi
kan søge penge i IMCC /IMFSA.

diskussion:
Emma: mange regler for hvem vi må få penge fra. Man skal som
udgangspunkt få funding fra andre steder end imcc. DUF, cisu,
norbook, global fokus. Duf har mange puljer åbent til nordisk
europæriske samarbejder.

ROSE: Husk shine, søg eksterne midler først.

7. Punkt 7 (Økonomi til 2 CSW pladser, samt økonomi til det
internationale)

Introduktion:
Overlevering fra Clara: Få 2 pladser ift om der er penge i
budgettet.

Diskussion:
Louise: vigtigt, vi skal finde pengene. Det er godt at tage 2 afsted.

● 2 pladser til CSW godkendt, skal søges hos UM.
Zeinab gør dette.
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Vi kan tage pengene fra LB honorar puljen. 75% dækket af alle
udgifter.
Vi skal skrive til UM for at få pladserne. Et møde hvor vi giver
tilbage til medlemmerne.
Alle enige om at vi skal give penge til to pladser. 75% af alt er
dækket af imcc, uanset prisen.

8. Punkt 8 (FINO24 OC)

Zeinab: Husk kaldet er åbent, hvis i vil med.

● I Bestyrelsesberetning: FINO24 OC kaldet er
åbent.
Zeinab: skriver til sabine at FINO24 skal deles på
FB.

9. Punkt 9 (Skal AIR betale for de 4 IFMSA møder?)

Introduktion:
Zeinab: Skal air have 100% af udgifterne betalt for at komme med
til møderne? Et argument er, at AIR skal være der.

Diskussion:
Der er rigtig meget arbejde i internationale møder og AIR
funktionen. Ansvarlig for delegationen.
Alle er enige om at AIR skal have 100% betalt af internationale
møder.

10. Punkt 10 (Hjælp til oprettelse af mailliste til internationale
muligheder)

Mailling liste bliver for meget spam. Vi holder os til facebook.

11. Punkt 11 (Grøn-workshop-dag og evt IMCC funding)

Louise vil lave grøn workshopdag. Har mødtes med IMCC nepal og
Indien. Har søgt penge hos DUF. Workshops omhandler bl.a.
hvordan man søger puljer, får kontakt til partnerorganisationer,
youth leaders osv. Ideer: do no harm, eksterne oplægsholdere,
DUF mennesker.

IMCC støtter gerne økonomisk, hvis eksterne fonde ikke gives.
Emma kan give kontaktinfo på nogle gamle IMCC’er der kan
hjælpe.

12. Punkt 12 (LUKKET PUNKT)

13. Punkt 13 (LUKKET PUNKT)
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14. Punkt 14 ( Evt. ekstratid kan bruges til planlægning af
arbejdsweekend, GF og OW og fordeling af arbejdsopgaver,
samt evt inputs til strategi og vedtægtsændringe)

Stratigimøde d 28/9 for alle medlemmer om den nye strategi.
Læs vedtægtsændringer.
Camilla og Emma går i gang med samværdspolitikken.

● Louise, kig på deadlines i vedtægter om vi har
overholdt alle datoer.

● Louise; send mail il lokbest kbh om de vil hjælpe
med at stå for madplan + bestilling og mad. Kan
få kort hos Carsten.

● Jakob + Lukas sætter sig sammen og booker
sommerhus til OW og ser på program.

● Rose kan ikke deltage i OW. Sohrab kan heller
ikke deltage.

● Lukas kommer ikke til GF.
● Emma og Amanda planlægger arbejdsweekend.

Ansvarlig for bestyrelsesupdate samt indhold
Kun for fysiske møder

Louise

Handlingspunkter
● Sorab ringer til Carsten i næste ift. Hvilke poster der er

penge på der kan bruges.
● 2 pladser til CSW godkendt, skal søges hos UM. Zeinab

gør dette.
● Zeinab: skriver til sabine at FINO24 skal deles på FB.
● Grønnegruppeansvarlige Louise og Jakob holder møde

med Else om grønnegrupper, workshop, Elses
arbejdsbyrde.

● Alle tager kontakt til deres lokalafdeling, og tilbyder at vi
kan komme og fortælle om situationen med EM.

●
Orienteringspunkter

Orienteringspunkt 1


